
 
 

 

 

 
           Oslo 16.03.2023  

Protokoll  
 
Styremøte #2/2023 – 16.03.2023 
Teams 
 
 
Til stede:  
President     Mona Adolfsen  
Visepresident    Eivind R. Solberg  
Styremedlem     Anna Solberg  
Styremedlem Teknisk hurtigløp  Gunnar Lødding  
Varamedlem styret    Monica Semb 
Styremedlem     Sissel Borgen 
Varamedlem Teknisk kortbane  Frode Midjo  
Generalsekretær    Håkon Dahl  
 
Forfall:  
Styremedlem Teknisk kunstløp  Christine Isaksen  
Styremedlem Bredde    Henning Hagelund  
Styremedlem Teknisk kortbane  Christian Pedersen 
Varamedlem Teknisk kunstløp  Espen Røtterud Runås  
Varamedlem bredde    May Alice Aannø  
 
 
Protokollfører: Håkon Dahl  

 

Agenda 

 

10/2023 

Protokoll styremøte 1/2023 

Vedtak: 

Protokoll fra styremøte 1/2023 godkjennes. 

 

 



 
 

 

 

11/2023 - Status forbundslagene 

Hurtigløp er ferdig med sesongen, startet evalueringsprosessen.  

Kortbane har finale i StarClass og NM/LM igjen. 

Kunstløp, Mia har reist til VM i Japan. Begynner neste uke. NC-finale 25.-26. mars som siste store 

stevne for sesongen.  

Til orientering 

 

12/2023 - Strategiprosess 

Oppsummering møte med klubber og kretser, og veien videre. Komiteen behandler evt. innsendte 

forslag og bearbeider dokumentet frem til Skøytetinget.  

Vedtak: 

Til orientering 

 

13/2023 – Høringer NIF 

Vi skal svare på to høringer fra NIF i mars. Forvaltningsordningen og NIFs strategi og handlingsplan.  

Sendt i egen mail fra Mona. 

«Idretten vil – 2023-2027» - ny langtidsplan for norsk idrett 
Som oppfølging av Idrettsstyrets møte 18.-19. januar og forberedelser til Idrettstinget 2023 sendes 
her utkast til ny langtidsplan for norsk idrett «Idretten vil» på høring i organisasjonen.  
 
Dokumentet bygger på nåsituasjonsbeskrivelse (vedlagt), innspill fra organisasjonen 
(spørreundersøkelse med svar fra 1300 idrettslag og innspills-møter med sentrale ledd i norsk idrett), 
og diskusjoner i Idrettsstyret. Endelig versjon vil sendes ut til organisasjonen etter styrebehandling 
sammen med tingpapirene i starten av mai. 
 
Vi ber om at innspillene struktureres inn i vedlagte survey innen 21.mars. 
https://surveys.enalyzer.com?pid=d7ngap5q 
Ved spørsmål kan elsemarthe.lybekk@idrettsforbundet.no kontaktes. 

«Forvaltningsordninger – fremtidens samarbeidsformer» 

Vedlagt ligger også en beskrivelse av prosess og de nye foreslåtte prinsippene for 

forvaltningsordningene som organisasjonen gis mulighet til å komme med innspill på, før de legges 

frem for Idrettstinget i juni 2023. Innspill og spørsmål til denne saken kan sendes: 

katrine.netland@idrettsforbundet.no  

https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fsurveys.enalyzer.com%2F%3Fpid%3Dd7ngap5q&data=05%7C01%7Chakon.dahl%40nif.idrett.no%7Ca6b9a933965542bc7b2d08db13fcd3b1%7C5ca933991184430d88a8107721ef7b66%7C0%7C0%7C638125748821773349%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=byTsfvHbmehN4Kv3w0wtIMqGuU3uQCCQWrSRYjX%2B9v8%3D&reserved=0
mailto:elsemarthe.lybekk@idrettsforbundet.no
mailto:katrine.netland@idrettsforbundet.no


 
 

 

 

Vedtak: 

Styret gir AU myndighet til å svare på vegne av NSF 

 

14/2023 – ISUs konferanse i Nederland og Japan  

NSF var representert ved Mona og Håkon på ISU konferanse for hurtigløp i Heerenveen. Mona skal 

også delta for kunstløp i Japan.  

Vi deltok på en rekke møter. ISU konferanser som omhandlet fremtiden til hurtigløp. ISUs 

arrangørmøte med fokus på å lære av hverandre. Working Group meeting med arrangørnasjoner 

med fokus på kalender. Møte med ISUs ledelse med fokus på fremtidige TV-rettigheter.  

En muntlig oppsummering gitt i styremøte. 

Vedtak: 

Til orientering 

 

15/2023 – NSFs ting 

Status fremdrift og frister. Oppgaver fordelt og sendes ut.  

Forlag til valgkomite behandles på neste styremøte. Adm ber om forslag til dirigenter. 

Vedtak: 

Til orientering 

 

16/2023 – Medlemskap i SFF 

NSF er i dag medlem i SFF. Da vi ble det, var det som et av de siste særforbundene. I 

utgangspunktet ble SFF etablert for at særforbundene i større grad skulle stå sammen og 

fronten felles ønsker og behov ifm idrettstinget.  

SFF har ofte gjennomgått større dokumenter og laget utkast til høringssvar til hjelp for 

mindre særforbund, og også laget retningslinjer for hvor vi bør stå samlet i tingsaker. Per i 

dag er dette noe vi i stor grad håndterer selv, og behovet for SFF er lite for NSF. 

Medlemskapet koster 24.000kr for 2023 og har økt betydelig de siste årene.  

 

 



 
 

 

 

Vedtak: 

NSFs styre beslutter å melde NSF ut av SFF med umiddelbar virkning 

 

Evt.  

Studentidrettsforbundet vurderer å søke om Student-OL i 2027. Vi behandler saken i neste 

styremøte. 

Befaring Fosenhallen for Harstad kommune. 

TKHs arbeid med vurdering av kvalifikasjonskrav til nasjonale stevner (hurtigløp) 

gjennomgått. Dette sendes ut til styre og behandles på neste styremøte. 

 

Neste møte: 19. april kl 16.00 – Ullevål Stadion 

 

Møteplan våren 2023: 

22. mai kl 18.00 – teams (hvis behov ift tingforberedelser) 

9. juni kl 12.00 – Jevnaker (før tinget) 

 


